

图书基本信息

书名：<<高等学校英语能力考试系列丛书·高等学校英语应用能力考试导考>>

13位ISBN编号：9787560082554

10位ISBN编号：7560082556

出版时间：2009-3

出版时间：外语教学与研究出版社

作者：熊晓雯 编

页数：234

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

前言

为了贯彻《高职高专教育英语课程教学基本要求(试行)》及《高等学校英语应用能力考试大纲和样题》，云南省外语教学与考试指导委员会对本省高职高专英语教学进行了调研，并组织长期从事英语教学的老师编写了高等学校英语应用能力考试系列丛书。

该系列丛书包括《高等学校英语应用能力考试导考A级》和《高等学校英语应用能力考试导考B级》。

本书为《高等学校英语应用能力考试导考B级》，全书共分五个部分。第一部分为专项训练，包括各种题型的解题技巧、考点解析(包括真题示例、模拟训练、答案与解析)；第二部分为四套模拟试题；第三部分为2008年考试真题；第四部分为听力原文；第五部分为模拟试题、真题答案与解析。

听力材料另附MP3光盘。

本书的特点： 1.针对性强。

按照考试大纲及命题规律针对每种题型进行分析讲解并组织相应题型进行专项训练，可以使广大考生快速进入备考状态并达到事半功倍的效果。

2.难易适度、重点突出。

针对实考项目设置专项强化训练；从真题中选取例子进行解析，联系实际，讲、练结合，帮助考生举一反三，融会贯通。

3.实用性强，难点复现率高。

重要考点和难点以各种不同题型形式在专项训练中复现，使考生在训练的过程中对自己的薄弱环节进行强化及巩固。

高等学校英语应用能力考试系列丛书由林德福担任总主编。

本册由熊晓雯担任主编，高昆、王文君担任副主编。

参加本书编写的人员还有：白玉江、张成风编写听力理解部分；吴轶江、潘俊岭编写词汇与结构部分；蒋芳、何良军、赵茜、杨蓓、普正芳编写阅读理解及翻译部分；殷琪、施应风、李睿编写写作部分。

由于编者水平有限，书中疏漏之处在所难免，敬请同行专家和读者批评指正。

内容概要

《高等学校英语能力考试系列丛书：高等学校英语应用能力考试导考（B级）（附MP3光盘1张）》为《高等学校英语应用能力考试导考B级》分册，旨在通过有针对性的分析和讲解、实用有效的练习和最新真题提高学生的英语语言水平和应试技能。

专项训练：内容全面、难度适中、讲练结合，引导学生举一反三，融会贯通。

模拟试题：提供四套严格按实际考试题型编写的模拟试题，使学生通过训练和自测进一步提高实战能力。

考试真题：提供最新高等学校英语应用能力B级考试的真题，方便学生了解考试的真实情况，从而更有针对性地进行备考。

书籍目录

第一部分 专项训练Part Listening Comprehension1.常用语问答解题技巧与考点解析2.简短对话解题技巧与考点解析3.听写填空解题技巧与考点解析Part Vocabulary & Structure1.多项选择题解题技巧与考点解析2.填空题解题技巧与考点解析Part Reading Comprehension1.多项选择题解题技巧与考点解析2.填空题解题技巧与考点解析3.匹配题解题技巧与考点解析4.简答题解题技巧与考点解析Part TranslationPart Writing1.应用能力写作考试分析及应试技巧2.写作专项训练及参考范文第二部分 模拟试题Test OneTest TwoTest ThreeTest Four第三部分 考试真题2008年6月真题2008年12月真题第四部分 听力原文第五部分 答案与解析

章节摘录

1. We have been in the silk garment (衣服) trade for 35 years. The products find a ready market in 50 countries and regions. They are made of high quality pure silk, soft and smooth, and all the latest styles. Colour-fast in washing and in sunlight, the silk garments are a must for ladies of good taste. Contact us for more information.

2. Mr. Anderson has applied for the position of salesman in our firm. He informs us that he was with your organization during the summer vacations while he was in college. We should be grateful if you would let us have your impression of Mr. Anderson, as well as some information about the kind of work he did for you.

3. I am glad to learn that your previous stay at our hotel was enjoyable. Although I cannot at this time give you one of the rooms overlooking the garden, I have several pleasant rooms on the south side of the hotel. They are away from the noise of the traffic and have an open view of the surrounding countryside. I look forward to receiving your confirmation of the booking.

4. According to trend watchers, many people are far from alone in wanting to slow down and live a more satisfying life. A Gallup Poll found that half of all Americans claim they lack enough time to do what they want. Fifty-four percent of parents say they spend too little time with their children, and 47 percent of married couples complain that they lack time together.

5. Gasoline prices in the U.S. are at a seven-month high after oil prices spiked above \$100 a barrel last week. The latest survey shows the national average for gasoline is now about four cents higher per liter than it was just two weeks ago. Although many analysts predict prices will continue to rise for several more months, some believe falling demand and increasing supplies will bring relief.

6. The Motorcar 1100 is a small family car. It has a small engine which is in the front. The engine has a capacity of 1,100 cubic centimeters (立方厘米). It is a front wheel drive car. The gear lever (变速杆) is on the floor. There are seats for four or five people. It has four forward gears and reverse. It has a maximum speed of about 130 km an hour. One advantage of this car is that it has very low fuel consumption.

7. The College of Education runs a series of short summer courses for foreigners every year. Unfortunately the college hotel is too small to accommodate all the students and we usually try to place some of them with families who live within a reasonable distance of the college. If you feel you have suitable facilities and would like to take in a paying guest for the summer, could you please contact us.

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介, 请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>